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INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Kilka lat temu w wyniku zbudowania przez bobry żeremia na potoku Sudół doszło do 
zmiany stosunków wodnych. Jednym z następstw pojawienia się żeremia było podniesienie 
poziomu wody, co doprowadziło do utworzenia rozlewiska. Skutkiem rozlewiska było 
zalanie, a następnie całkowite zniszczenie boiska KS Tonianka. 

Proszę o odpowiedź czy boisko było ubezpieczone oraz czy w wyniku powstania strat 
spowodowanych przez bobry doszło do wpłaty odszkodowań? 

Czy Gmina Kraków lub jej jednostki wystąpiły o odszkodowanie do zarządcy potoku czyli 
Wód Polskich? 

 

Jednocześnie stan dzisiejszy jest opłakany, boisko jest kompletnie zrujnowane i nie nadaje 
się do użytkowania. Czy Prezydent planuje działania mające na celu przywrócenie 
możliwości użytkowania tego obiektu sportowego? 

 

Proszę o odpowiedź i ewentualne zarezerwowanie pierwszych środków w budżecie ZIS. 

 

Z poważaniem, 

Grzegorz Stawowy 


